



可立中學(嗇色園主辦)
Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 TseukLuk Street, San Po Kong, Kowloon
電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414
網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



二零二二至二零二三年度
一月份學校通告

敬啟者：

現有以下重要事項，敬希 台端垂注，並加配合，以收學校與家庭雙軌教育之效。

一、政府調整隔離、檢疫和檢測安排

政府於 2022 年 12 月 8 日公布，由 **2022 年 12 月 9 日**起，2019 冠狀病毒病確診人士，如隔離第四天及第五天快速抗原測試陰性，最早可於第五天完成隔離。而確診人士的密切接觸者，如於五天檢疫期每天進行的快速測試均取得陰性結果，可於第五天完成檢疫，並無須再進行檢測。詳情請參考網頁

(<https://www.info.gov.hk/gia/general/202212/08/P2022120800563.htm>)。



二、適度放寬防疫抗疫措施的最新安排

因應政府撤銷市民進入處所時必須掃瞄「安心出行」場所二維碼的要求，由 2022 年 12 月 14 日起，所有進入校園人士（包括在校園內提供服務人士、家長及訪客等）毋須使用「安心出行」應用程式掃瞄學校的場所二維碼。惟現行的「疫苗通行證」的安排會維持不變，換句話說，除獲豁免人士外，所有到訪者均須符合「疫苗通行證」的要求方可進入校園，而相關人士進入學校時必須繼續出示「疫苗通行證」，不論是紙本、手機擷圖、「安心出行」、「智方便」或「醫健通」應用程式的版本均可。此外，政府已撤銷「疫苗通行證」的「黃碼」安排，本校會繼續按相關規定拒絕所有屬於「紅碼」的人士進入校園，如家長屬於「紅碼」人士，須主動申報，並不得進入校園。詳情請參考醫務衛生局的相關公布。

現階段疫情仍然反覆和聖誕假期臨近，家長應保持警覺，提醒子女注意個人衛生，以減低感染風險。

三、「家長也敬師」運動

為響應家庭與學校合作事宜委員會舉辦的「家長也敬師」運動，本校已於今天向每位學生派發「敬師卡」，家長可藉「敬師卡」向老師表達謝意。完成的「敬師卡」可著 貴子女直接交給相關老師。

此外，委員會舉辦「電子版敬師卡」設計比賽，歡迎家長以個人或與子女以組合形式一同參與。截止日期為 2023 年 2 月 24 日。詳情可瀏覽委員會網頁：
(<https://www.chsc.hk/29paat-c.html>)。



有關上述各項通告，台端如有疑問，歡迎致電本校校務處查詢。

此致

貴家長 / 監護人

喬色園主辦可立中學校長



(彭惠蘭校長)

謹啟



二零二二年十二月二十日

一月份 學校通告

[請於十二月三十日或之前簽妥回條]

【回條】

敬覆者：

頃閱來函，已知悉下列各項通告事宜，本人定當予以配合：

- 一、政府調整隔離、檢疫和檢測安排
- 二、適度放寬防疫抗疫措施的最新安排
- 三、「家長也敬師」運動

此覆

奮色園主辦可立中學校長

家長姓名：_____ 簽署：_____

學生姓名：_____ 班別：_____ 班號：_____

日期：_____



可立中學(齋色園主辦)

Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon

電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414

網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



2022-2023 Circular January 2023

20th December 2022

Dear Parents / Guardians,

I would like to draw your attention to the followings:

1. Government adjusting quarantine, isolation, and testing arrangements

The Government announced on 8 December 2022 that starting from 9 December 2022, persons infected with COVID-19 may be discharged from isolation on Day 5 at the earliest if they obtain negative rapid antigen test (RAT) results on both Day 4 and Day 5 of the isolation period. For close contacts of infected persons, they will be discharged from quarantine on Day 5 if negative results are obtained in all the daily RATs during the five-day quarantine period, and are not required to undergo further tests. For details, please refer to:

<https://www.info.gov.hk/gia/general/202212/08/P2022120800701.htm>



2. Latest Arrangement for school in Response to Government's Relaxation of Anti-epidemic Measures

In response to the Government's lifting of the requirement for the public to scan the venue QR code of the "LeaveHomeSafe" mobile application (the app) when entering premises, starting from 14 December 2022, all persons (including those who provide services on campus, parents and visitors, etc.) entering a school campus are not required to use the app to scan the venue QR code of the school's premises. Nonetheless, the current "Vaccine Pass" arrangement will remain unchanged. In other words, except for those exempted persons, all visitors are required to meet the "Vaccine Pass" requirements in order to enter schools' campuses. Our school will continue to request visitors to present their "Vaccine Pass" when entering school premises, and records in paper form, captured screens of mobile phones, "LeaveHomeSafe", "iAM Smart" or "eHealth" are all acceptable. In addition, the Government has also ceased the "Amber Code" arrangement under "Vaccine Pass". Our school will continue to disallow those with a "Red Code" to enter school campus. Parents are reminded to proactively report if they are having "Red Code" and they are not allowed to enter school campus. For details, please refer to the relevant announcements by the Health Bureau.

Taking into consideration that the epidemic is still fluctuating and Christmas holiday is approaching, parents should stay vigilant and remind their children to maintain personal hygiene to lower the chances of infection.

3. "Parents-Also-Appreciate-Teachers" Drive

To echo with the "Parent-Also-Appreciate-Teachers" Drive organized by the Committee on Home-School Co-operation, the school has distributed "Appreciation Card for Teachers" to students today.

Parents can express your gratitude towards the teachers of your children. The completed cards can be sent directly to the teachers.

Besides, the Committee has also launched a competition on E-card Design of “Appreciation Card for Teachers”. Parents are welcome to participate in the Competition by yourselves or with your children as a group. The closing date is 24th February, 2023. For details, please refer to the website of the Committee (https://www.chsc.hk/29paat.php?lang_id=1).



Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact the school office.
Thank you very much for your kind attention.

Yours faithfully,



Ms. PANG Wai-lan
Principal



Reply Slip

(Please return the slip on or before 30th December 2022.)

Date: _____

Dear Principal,

I fully understand the following circulars and the contents of which are noted.

- 1. Government adjusting quarantine, isolation, and testing arrangements**
- 2. Latest Arrangement for school in Response to Government’s Relaxation of Anti-epidemic Measures**
- 3. “Parents-Also-Appreciate-Teachers” Drive**

Parent’s signature: _____

Student’s name: _____

Student’s class & class number: _____ ()